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Abstract (en)
A support frame for a hydraulic press, e.g. for producing sintered metal pressings has the upper matrix plate (10) mounted on lower support plates
(18, 20) via vertical supports with T-shaped cross sections. The upper ends of the vertical supports have widened heads with sloping edges towards
the centre of the matrix. This adds lateral strength to the matrix mounting to counteract lateral strain when pressing shapes with sloping edges.

Abstract (de)
Anordnung einer Matrizenplatte einer hydraulischen Presse zum Verpressen von Pulvermaterial, bei der ein Ober- und ein Unterstempel mit einer
Bohrung der Matrizenplatte (10) zusammenwirken, wobei die Matrizenplatte (10) über vertikal angeordnete Stützträger (22,24) abgestützt ist, die mit
oberen Stützabschnitten (38), die zur Achse der Matrizenbohrung (12) hin ausgekragt sind und nahe der Matrizenbohrung (12) liegende nach oben
weisende Auflageflächen (40) für die Matrizenplatte (10) bilden. <IMAGE>
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